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Formalia 
F1 Möte öppnas 

Erica förklarade mötet öppnat 

F2 Val av mötesfunktionär:  

sekreterare: Maria Palm 

justerare: Hanna Konnebäck 

F3 Fastställa föredragslista 

Mötet fastställer föredragningslistan. 

Information 
I1 Gå igenom föregående protokoll 

Detta är ordförandens uppgift. Erica gick igenom föregående 

protokoll. 

I2 Nytt från HumSek  
 



Representant inom HumSek tar upp eventuell info  
Erik rapporterade att det inte är något nytt från Humsek 

I3 Nytt från SAMO  
 

SAMO tar upp eventuell info  
Joel gick igenom vad han som SAMO gjort och lite information kring Kampanj 
om psykisk ohälsa 30 mars till 3 april 

I4 Ekonomisk rapport   
 

Kassör tar upp eventuell info. Olivia är inte närvarande men Erica 
drar lite kort den ekonomiska situationen som inte förändrats så mycket 
 

I5 Skrivartävling   
 

Hur går det? Har det kommit in bidrag? Hur går det att få ihop en 
jury? 
Det har inte hänt så mycket, jury kan bli de som sitter i projektgruppen 
och en från lärarprogrammet 
 

I6 Fulsittning  
 

Hur går det? Svårt att hitta lokal annars bra. Göra typ ett 
nyhetsreportage på personer som är i fel årtionde och att de kan hitta 
tillbaka till 2020. Vore kul om fler kunde vara med i filmen. 
 

I7 Snöbyggartävling 
 

Hur går det?  Joel saknar snö, ha denna efter skrivartävlingen och 
kanske ha den i slutet i februari och lägga ut ca en vecka innan då väder 
kan ändras. Tänkt plats mariehemsängarna 
 

I8 Overaller 
 

Hur går det? Inte hunnit prata om detta än 

 
Diskussion  



D1 Mottagning 
 

Information från mottagningsansvarig. När? Hur många i styrelsen vill 
vara med i mottagningen och hur ofta vill vi i så fall ha styrelsemöten? 
 
Erica går igenom information kring mottagningen. De har haft möte med de 
som var med på förra mottagningen och har kollat på rollfördelningen för 
att göra arbetet smidigare. De har tänkt att rekrytera faddrar nu inom en 
snar framtid. Ha ett formulär där det går att ansöka där det också står vad 
det innebär att vara fadder/general. Samtliga närvarande vill vara med som 
ansvariga. Joel frågade om en tidsplan finns och generaler ska vara 
tillsatta i mars och ha grovplanering klar innan sommaren. 

 

D2 Målsättning inför terminen 
 

Vad vill vi åstadkomma? 
 

Tänka på psykisk ohälsa. Erica frågar om vi vill ha målsättningar kring hur 
många event, instagraminlägg osv. Joel säger att det vore bra om vi 
fokuserar på språk och litteratur då det är det vi är. Erica säger att det 
vore kul att lägga upp bilder på hemsidan. Hanna säger att det vore kul med 
aktiviteter som är med som häng. Joel tycker vi ska ha fler aktiviteter 
utan alkohol då vi kan fånga upp fler, exemplet skrivarcirkel, filmkväll, 
gå på folkets bio. Uppnå balans mellan event med alkohol och alkoholfria 
event och event som behöver olika mycket planering. Maria lyfter att det 
kan vara bra att ha ett till två event per månad. 

 

D3 Kampanj om psykisk ohälsa 
 

Vad vill vi göra? 
Joel drar en del exempel. Ett typ musikquiz för att synliggöra psykisk 
ohälsa. Skrivövningar där man skriver om psykisk ohälsa. Delta mer i den 
digitala kampanjen, som också är väldigt lite jobb. En vägg med olika 
post-it lappar där man kan skriva hur man mår. Erica säger att det vore kul 
att lägga upp boktips som relaterar till psykisk ohälsa. Joel säger att vi 
kan promota self-care eller ställa frågan och folk kan bidra med sina tips. 
Erica föreslår att vi kan lägga upp anonyma berättelser. Erik föreslår att 
det vore kul att ha något liknande mentometer. Erica säger att det vore bra 
med kontaktuppgifter till olika ställen där man kan vända sig till om man 
mår dåligt. Joel drar igenom olika förslag från SAMO-möte. Viktigt att 
psykisk ohälsa är året runt inte bara under en kampanj. 

Beslut 



B1 Hur ofta ska vi ha styrelsemöten under mottagnings-planerandet? 
 

Mötet beslutade att 
Ha möte var tredje vecka. 
 

B2 Målsättning inför terminen 
 

Mötet beslutade att 
Ha ett till två aktiviteter per månad 
Jobba mer med att upplysa psykisk ohälsa 
Ha som målsättning att få hemsidan och instagram mer aktiva 
Ha en bättre balans mellan event med och utan alkohol 
Ha som målsättning att få in mer programrelaterade event 
 

Övrig fråga:  

Line undrar om vi ska presentera oss själva med bilder på instagram och vi 

beslutar att göra så. Ha namn, ålder, tre favoritböcker på en öde ö? 

Erica funderar på hur blir det när det blir ett masterprogram? Erik tar upp 

frågan till HUMsek. 

F4 Möte avslutas 

Erica avslutar mötet. 

Underskrifter 
Ordförande: 
 
Sekreterare: 
 
Justerare: 
 
 
 
 


